
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Beste partijgenoot, 

 
Hierbij ontvangt u een nieuwsbrief over de belangrijkste activiteiten en politieke gebeurtenissen 
van de PvdA-Hoorn in de afgelopen maand.  
Ik wil u daarbij eerst wijzen op het onderstaande bericht. Raadslid Danny Verdonk en de PvdA-Hoorn  
gaan namelijk vanaf nu intensief samenwerken.  
Verder wens ik u veel leesplezier! 

 
Met vriendelijke groet,  
Namens fractie en bestuur, 
Maikel Schuitemaker 
 

 

Danny Verdonk en PvdA-Hoorn gaan intensieve samenwerking aan 

 

Het Hoorns raadslid Danny Verdonk en de fractie van de PvdA-
Hoorn gaan een intensieve samenwerking aan.  
Dat betekent dat zij hun standpunten in gezamenlijk overleg zullen 
afstemmen. De komende periode willen Danny Verdonk en de PvdA-Hoorn 
onderzoeken hoe zij hun samenwerking verder invulling zullen geven. 
 

Verdonk koos er deze week voor om de fractie van GroenLinks te 
verlaten. Danny Verdonk: “Ik sta voor sociale, open en duurzame 
standpunten en deze vind ik terug bij de PvdA-Hoorn. 
Ik krijg bij de PvdA alle ruimte om in vrijheid mijn standpunten af te wegen.” 

 

PvdA-fractievoorzitter Arnica Gortzak: “Wij kijken uit naar onze samenwerking. Danny 

is een deskundig raadslid met een enorme passie en inzet voor de stad Hoorn.” 

 

 

Activiteiten  
 

1) Dag van de arbeid: 
 

Op 1 mei gingen zowel de fractie- als bestuursleden van de PvdA-Hoorn de straat op, om 
bij onze leden van 75 jaar of ouder langs te gaan. Zij wilden deze trouwe leden 
persoonlijk feliciteren met de Dag van de Arbeid. Een traditie die gelukkig nog steeds erg 
gewaardeerd wordt. Naast het overhandigen van de officiële PvdA kaart met rode rozen, 
werd er uiteraard ook even een praatje gemaakt en konden er eventueel nog vragen 
gesteld worden over de politiek in de gemeente Hoorn. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

2) Op pad met inwoners Westerhaven: 
 

Nadat de fractie en het bestuur eerder al ging wandelen met de inwoners van Avondlicht 
waren op 3 mei inwoners van Westerhaven aan de beurt. De PvdA vindt het bestrijden 
van eenzaamheid onder ouderen zeer belangrijk en heeft vanaf de start van de campagne 
eind 2017 op verschillende momenten extra aandacht gevraagd voor eenzame ouderen. 
 

Op 3 mei mochten wij wandelen met zes inwoners van Westerhaven. Nadat we via het 
dijkje op Achter op het Zand langs de Hoofdtoren waren gewandeld, liepen we via de 
Schoolsteeg naar het café de Verleden Tijd. Daar genoten we met zijn allen van een 
heerlijk gebakje en een drankje. Er werd veel gesproken en gelachen en na onze 
versnaperingen togen wij weer huiswaarts. Wij genieten iedere keer weer van deze 
bijzondere ontmoetingen. Wij zien hoe waardevol het is deze activiteiten te 
organiseren en hoe mooi het is dat wij op deze manier voor een groepje ouderen de dag 
wat mooier kunnen maken.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3) Dodenherdenking 

 

Het bezoeken van de Dodenherdenking op 4 mei in zowel Hoorn, Zwaag als Blokker is voor 



de PvdA een dierbare traditie. Aangezien de fractie uit drie leden bestaat, konden wij 
naar iedere herdenking een fractielid afvaardigen, aangevuld met bestuursleden. In de 
stad werd de officiële route van Schouwburg Het Park naar het Kerkplein afgelegd. Na de 
indrukwekkende 2 minuten stilte, konden we luisteren naar de speech van onze 
burgemeester en een prachtig gedicht voorgedragen door een scholier. Uiteindelijk werd 
namens alle leden van de PvdA Hoorn een prachtig boeket rode rozen bij het monument 
aan de Grote Kerk gelegd.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

4) Werkbezoek De Eettafel 
 

Sinds 2018 maakt Arnica, als vrijwilligster, deel uit van het Eettafelteam. Dit team organiseert 
twee keer per maand in het wijkcentrum van de Grote Waal, onder de vlag van Stichting 
Netwerk, een diner voor inwoners. Voor €7,50 kunnen zij genieten van een driegangenmenu. 
Thomas en Arnold kwamen op 10 mei op werkbezoek. Zij werden door de vrijwilligers (een 
van de vrijwilligers die avond was Arnica) meteen aan het werk gezet: 



tafels dekken, servetten vouwen en mensen welkom heten. Daarna mochten zij 
aanschuiven om een vorkje mee te prikken. Thomas en Arnold genoten van het lekkere 
voorgerecht, hoofdgerecht en toetje. Na het eten was het tijd voor de afwas! Ook 
daarbij hielpen Thomas en Arnold. Na het harde werken, was er tijd voor een kopje 
koffie en gesprekken met de vrijwilligers. Het was een geslaagd werkbezoek! De PvdA-
Hoorn is trots op deze initiatieven en op alle mensen die als vrijwilliger zorg dragen 
voor een prachtige plek waar men samenkomt voor bijzondere ontmoetingen een 
heerlijke maaltijd.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

5) Bezoek aan woonwagenkamp 

 

Een dak boven je hoofd is een recht dat iedereen heeft, maar de bewoners van het 
woonwagenkamp in Zomervaart krijgen daar meer en meer zorgen over. Zij zijn bang dat 
het standplaatsenbeleid dusdanig wordt gewijzigd dat zij en hun kinderen na hen er niet 
meer kunnen wonen. Daarom is Thomas samen met het CDA en CU er naar toe gegaan 
om met de bewoners te praten en te kijken hoe het is om te leven in een woonwagenkamp. 
Na interessante gesprekken, het ontmoeten van verschillende bewoners en een 
rondleiding door het woonkamp zijn we met frisse energie gestart om hun zorgen onder 
de aandacht te brengen van het college.  



Politiek   

1) Pietershof 
 

Op woensdag 8 mei was de voltallige fractie aanwezig bij de presentatie van het boek ‘400 
jaar regenten in het Sint-Pietershof’. Naar aanleiding van deze bijeenkomst zet de partij 
zich in om het plantsoen dat voor het Pietershof is gesitueerd te laten omdopen tot het 
Van Akerlakenplantsoen. Op 25 juni zal de fractie hiervoor komen met een motie. Deze 
wordt mede-ingediend door de DRP en VOCH. Wij denken dat het dopen van dit plantsoen 
recht doet aan de enorme inzet die Van Akerlaken heeft getoond in het behoud en het 
financieel gezond houden van het Pietershof. Het is een mooi eerbetoon aan een man die 
voor het hofje zo belangrijk is geweest.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

2) Verkiezingsuitslag 

 

De PvdA was bij de afgelopen verkiezingen voor het Europees Parlement met 21,9 % van 
de stemmen de grootste partij in Hoorn. Als afdeling zijn we daar natuurlijk heel blij mee! 
Het is een duidelijk signaal, gezien de verdere uitslag, dat wij in Hoorn hebben gekozen 
voor een progressieve, pro-Europese koers. Een koers die wij als afdeling met iedereen in 
deze mooie stad vast willen houden. Vol goede moed gaan we de komende periode 
tegemoet en bouwen we verder aan een beter, mooier en liever Hoorn. Met iedereen, 
want we doen het samen! 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

3) Fietsenrek Westerdijk 

 

Begin mei ontving de fractie een brandbrief van de bewoners van de Westerdijk over hun 
zelfgeplaatste fietsrek. Dit rek stond op een betaald-parkeren plek en moest van de 
gemeente worden verplaatst. De ambtenaar van de gemeente kwam (per mail) met een 
voorstel voor een nieuwe plek. Arnica Gortzak ging ter plaatse op onderzoek uit en sprak 
met de bewoner die de brief stuurde. Naar aanleiding van dit bezoek heeft Arnica de 
ambtenaar uitgenodigd om samen met haar naar de Westerdijk te gaan om in overleg 
met de bewoner te komen tot een oplossing. Dit gebeurde op 24 mei. De ambtenaar heeft 
geluisterd, gekeken en is toen met een plan gekomen. Dit plan is meteen omgezet tot actie, 
want in de week erna is er al begonnen met het realiseren van een nieuwe plek voor het 
fietsenrek. Bewoners zijn tevreden en wij natuurlijk ook! 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

4)Frsh 

 

Nadat eerder een motie werd aangehouden over het horecaleerbedrijf Frsh heeft de 
PvdA samen met Fractie Tonnaer, DRP, CU, VOCH en het CDA opnieuw vragen gesteld 
aan de wethouder. Deze vragen stelden wij: 
 

1. Waarom is er niet gekozen voor een gedegen evaluatie en toelichting op de 
projecten die omschreven zijn in de brief die wij op 29 april 2019 hebben 
ontvangen, het college was ervan op de hoogte dat wij hier vragen over hebben?  

2. In uw brief kunnen we lezen over de ontwikkeling van het leerwerkbedrijf 
Horeca bij Werksaam. Graag zouden we van u weten op grond van welke 
argumenten u heeft gekozen in zee te gaan met Werksaam.  

3. Waarom is op dit terrein gekozen voor Werksaam als nieuwe partij op de 
markt in plaats van de al opererende partner? 

4. In de evaluatie staat op blz. 6 onder project 8: Banen in horeca Frsh0229: 
“Uiteindelijk zijn minder kandidaten gestart. Dit heeft onder andere te maken 
met de veranderde economische situatie. Personen die in de horeca willen 
werken, kunnen vaak direct (ook zonder traject) aan de slag. De horeca is een 
kansrijke sector en de vraag naar personeel is groot”. Deze conclusie in uw 
evaluatie staat haaks op uw initiatief om, naast Frsh0229, nog een 
Leerwerkbedrijf horeca te starten. Is de evaluatie onjuist? Waarom start u 
ondanks het bovenstaande een tweede leerwerkbedrijf horeca?  

5. In de evaluatie die wij van u hebben gekregen zien wij andere cijfers dan in de 



evaluatie die is aangeleverd door Frsh0229. Kunt u uitleggen waarom 
deze cijfers van elkaar verschillen? 

 

 

5) Huis van de stad 

 

Over het huis van de stad is al veel geschreven en gezegd in de media. Wij konden 
maar een simpele conclusie trekken: Het is beter, goedkoper en duurzamer om het 
huidige stadhuis te renoveren! 
 

De PvdA-Hoorn denkt dat iedereen binnen deze raad die voor nieuwbouw kiest, zich moet 
realiseren dat wij de stad in een financieel avontuur gaan storten, waarvan de afloop 
onzeker is. De ramingen zijn gebaseerd op rekenmodellen die aan dagkoersen 
onderhevig zijn en dat in een tijd waar zowel bouwvakkers als heipalen schaars zijn en 
de prijzen omhoog schieten. En dan hebben we nog steeds geen Huis van de Stad, want de 
kosten voor een nieuwe bibliotheek of muziekschool komen hier natuurlijk nog bovenop. 
 

Uit het onderzoek kwam naar voren dat nieuwbouw maar een paar miljoen duurder is 
dan renovatie en de voorkeur geniet van het Projectteam. Dat klonk bijna te mooi om 
waar te zijn en dat was het ook volgens het second opinion rapport. Het Projectteam 
blijft echter van mening dat de aannames voldoende zijn om de gemeenteraad een keuze 
te laten nemen. En daar moeten we het dan klaarblijkelijk mee doen. 
 

Donderdag 6 juni zal de raad een keuze moeten maken. Wij kiezen dus voor renovatie.  


